
 
 

Møtereferat 

Utvalg:  Ungdomsrådet 

Møtested: Bootleg, Rom 208 - Storstua 

Dato:  16.10.2013 

Tidspunkt: 17:00 

 

Medlemmer som møtte: 

Sina-Marie Hatlem   Hammerfest Videregående Skole 

Marthe Strømme  Hammerfest Videregående Skole 

Andreas Johansen  Hammerfest Videregående Skole 

Benedikte Holmen  9. trinn, Båthuset Skole 

Nora Olsen   9. trinn, Forsøl Skole 

Emil Blix Sørnes   9. trinn, Fjordtun Skole 

 

Fra sekretariatet møtte: 

Henrik Skjelbred                      Fagleder, Ungdomstjenesten  

 

Saksliste 

 

Saksnr.   Innhold 

   Godkjenning av innkalling og saksliste 

Enstemmig vedtatt 

HUR 17/13 Informasjon om Ungdomsrådets oppgaver og rolle v/voksenkontakt 

Henrik Skjelbred 

 Retningslinjene for Hammerfest Ungdomsråd ble utdelt og gjennomgått. Det ble gitt 

noen generelle tips til hvordan man kan jobbe frem saker man er opptatt av. Det ble 



 
 

også informert om at en planlagt ungdomsrådssamling i Vadsø, som skulle ha funnet 

sted 8. – 10. november, har blitt avlyst. 

HUR 18/13 Hvilke saker bør Ungdomsrådet jobbe med i år? Forventninger og 

målsettinger 

 Følgende saker ble nevnt som aktuelle satsingsområdet for Ungdomsrådet: 

 Profilering av rådet, økt bruk av media 

 Synliggjøring av eksisterende tilbud for ungdom, herunder tilbudet på 

ungdomshuset Bootleg 

 Samarbeid med andre ungdomsråd i fylket 

 Jobbe for at Hammerfest skal få en egen bowlinghall 

Grunnet den avlyste ungdomsrådssamlingen i Vadsø, ble saken om samarbeid med 

andre ungdomsråd trukket frem som en hastesak. Flere hadde sett frem til denne 

samlingen, og det ble fremmet forslag om at Hammerfest Ungdomsråd kan ta initiativ 

til å organisere et tilsvarende arrangement. Henrik skal undersøke om Finnmark 

Fylkeskommunes prosjekt «Aktive ungdomsråd i alle kommuner» kan være 

behjelpelig med økonomi og tilrettelegging for å realisere dette. Dersom det lar seg 

gjøre, vil Ungdomsrådet prioritere arbeid med en slik samling nå i høst. 

HUR 19/13  Valg av leder og nestleder for Ungdomsrådet  

 Sina-Marie ble foreslått som leder for Hammerfest Ungdomsråd. 

 Marthe og Emil ble foreslått som nestleder. 

 Avstemming: 

 Sina-Marie enstemmig valgt som leder. 

 Til rollen som nestleder fikk Marthe 4 stemmer og Emil 3 stemmer. 



 
 

 Vedtak: 

Sina-Marie blir leder og Marthe blir nestleder for Hammerfest Ungdomsråd i 

perioden 2013 – 2014. 

HUR 20/13  Budsjett 

Av sitt årlige budsjett på kr. 75.000,- gjenstår kr. 55.030,- av budsjettet for 2013. 

Dette er penger som Ungdomsrådet disponerer ut kalenderåret. Prioriteringer 

innenfor resterende budsjett vil bli gjort på et senere møte. 

HUR 21/13  Møtedatoer og -tidspunkt, høsten 2013 

Neste møte satt til onsdag 23. oktober kl. 17:00. Hovedfokus på dette møtet vil være 

samling for ungdomsrådene i Finnmark. Henrik bestiller pizza i forkant. 

 

 


